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ONDERWERP: Doorontwikkeling Veiligheidsberaad en IFV 

 

Geachte mevrouw Faber, 

 

Met belangstelling hebben wij uw brief ontvangen betreffende de nota ‘Doorontwikkeling Veiligheidsberaad 

& IFV Professionaliseren’ van 24 september 2015. Wij reageren hier graag op.  

 

Vanuit Veiligheidsregio Twente kunnen we de in uw brief voorgestelde beweging in hoofdlijnen omarmen. 

Voor de implementatie van de door u voorgestelde maatregelen zien wij graag een zorgvuldig gekozen 

tijdspad. Hieronder vindt u onze kanttekeningen bij uw voorstellen. 

 

Strategische positie VB 

Versterking van de doorzettingsmacht van het Veiligheidsberaad is een goede ontwikkeling, vooral daar 

waar het gaat om de strategische advisering richting de minister. Wij steunen het streven om het strategisch 

sturend vermogen van het Veiligheidsberaad te vergroten. Het opheffen van de BAC’s en de mogelijkheid 

tot het flexibel en periodiek organiseren van bestuurlijke bijeenkomsten rondom actuele thema’s past 

daarbij. Het is goed dat de regionale besluitvorming leidend wordt voor afspraken op landelijk niveau in het 

Veiligheidsberaad. 

 

Betrokkenheid managementraden 

Wij zijn voorstander van sterke kolommen. De kolommen in de crisisorganisatie moeten zelf 

monodisciplinair beleid en de uitvoering ervan ter hand nemen. Daarom moet gezorgd worden dat de 

managementraden goed betrokken blijven, omdat anders een risico van afstand tussen bestuur en 

professie bestaat. Omdat de managementraden niet als vaste adviseurs aanwezig zijn bij DB/VB 

vergaderingen moet een sterk construct worden gevonden om deze betrokkenheid te garanderen. 

 

Allocatie BDUR 

In de creatie van een werkbudget voor het veiligheidsberaad, door middel van afroming van een deel van de 

BDUR, zien wij geen bezwaar, mits zorgvuldig ingekleed en verantwoord. Wij zien een voorstel voor de 

concrete allocatie van het budget graag tegemoet. Voor multidisciplinaire aangelegenheden moet de 

bestaande agenda herijkt worden. Hierbij moeten goede afspraken gemaakt worden over de besteding van 

het hiervoor beschikbare geld. 

 

Scheiding functies VB en IFV 

Wij zijn in verband met transparantie een warme voorstander van een scheiding in functies van het IFV en 

het Veiligheidsberaad. Wij keuren het voorstel van een personele unie af, omdat juist dit bijdraagt aan de 

huidige onduidelijke positionering van het IFV. Het IFV moet een gezaghebbend en verbindend 

kennisinstituut worden, dat stevig is ingebed in de veiligheidsregio’s. Hierbij achten wij het van belang dat 

de veiligheidsregio’s invloed kunnen uitoefenen op de dienstverlening van het IFV. De bestuurlijke dubbelrol 

secretaris VB / algemeen directeur IFV verhoudt zich hier niet goed mee, door de niet-transparante 

vermenging van de rollen opdrachtgever en opdrachtnemer. 
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Tot slot 

Wij zien de doorontwikkeling van het Veiligheidsberaad en het professionaliseren van het IFV als een 

noodzakelijkheid en als een kans. Wij wensen u veel succes met het uitvoeren van deze ingezette koers. 

 

Hoogachtend, 

 

dagelijks bestuur van Veiligheidsregio Twente, 

secretaris,     voorzitter, 

 

 

 

 

H.G.W. Meuleman    dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 

 
 


